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Protokół Nr: XIV/2020 

 

Nazwa sesji:  XIV zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  30.10.2020 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Wiejski Dom Kultury w Wielkich Oczach 

Godzina rozpoczęcia:  11:12 

Godzina zakończenia:  13:35 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Bogusława Lichacz 

2. Stanisław Mątkowski 

3. Antoni Mach 

4. Krzysztof Gujda 

5. Ryszard Pietrucha 

6. Józef Litwiński 

7. Ryszard Osowski 

8. Zenon Kociołek 

9. Piotr Jacyk 

10. Waldemar Sęga 

11. Franciszek Bajan 

12. Jan Dec 

13. Wiesław Kuterbach 

 

Lista przerw w trakcie obrad: 

Czas rozpoczęcia Czas zakończenia 

11:18:24 11:32:13 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Wielkie Oczy Pan Z. Kociołek stwierdził, że obrady są prawomocne. 

Obecnych było 13 radnych. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wójt Gminy Wielkie Oczy Pan Albert Hawrylak zaproponował zmianę porządku obrad poprzez 

zdjęcie z porządku obrad punktów 4,5,6 oraz o dodanie do porządku obrad punktu podjęcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji Projektu pn.: "Modernizacja 

infrastruktury sportowej służącej klubom sportowym poprzez przebudowę boiska sportowego 

w Łukawcu" oraz w sprawie zabezpieczenia środków niezbędnych na realizację Projektu 

w przypadku jego umieszczenia na liście rankingowej i otrzymania decyzji o przyznaniu 
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dofinansowanie ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej w ramach programu "Sportowa 

Polska – Program rozwoju lokalnej infrastruktury sportowej". Przystąpiono do głosowania. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 



3 

 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2020 z przeznaczeniem na "Odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z nieruchomości z terenu Gminy Wielkie Oczy". 

 

Przewodniczący Rady Gminy Wielkie Oczy Pan Z. Kociołek przekazał głos Pani skarbnik 

E. Słotwińskiej, która przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie 

zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2020 z przeznaczeniem na "Odbiór 

i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości z terenu Gminy Wielkie Oczy". 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została przegłosowania jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenie zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2020 z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: 

"Przebudowa drogi powiatowej nr 1677R Szczutków-Wielkie Oczy-Granica Państwa w km 

11+608 - 13+207 (wykonanie dokumentacji)". 

 

Przewodniczący Rady Gminy Wielkie Oczy Pan Z. Kociołek przekazał głos Pani skarbnik 

E. Słotwińskiej, która przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenie zgody na zaciągnięcie 

zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2020 z przeznaczeniem 

na realizację zadania pn.: "Przebudowa drogi powiatowej nr 1677R Szczutków-Wielkie 

Oczy- Granica Państwa w km 11+608 - 13+207 (wykonanie dokumentacji)". Pan radny P. Jacyk 

zapytał czy przygotowanie dokumentacji będzie po stronie gminy oraz kto będzie realizował 

przedsięwzięcie i je rozliczał. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że przygotowanie projektu 
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będzie po stronie gminy, a później przygotowanie i całe przedsięwzięcie będzie po stronie 

Powiatu Lubaczowskiego i Gminy Wielkie Oczy. Więcej pytań nie było. Jestem za było 13 radnych. 

Uchwała wchodzi w życie jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku 

rolnego na 2021 rok. 

 

Przewodniczący rady gminy Pan Z. Kociołek przekazał głos Panu wójtowi A. Hawrylakowi, który 

przedstawił projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia 

podatku rolnego na 2021 rok. Pan radny P. Jacyk zauważył, że ten temat był już przedyskutowany 

na posiedzeniu komisji finansów oraz że zwrócił szczególną uwagę na to, że w obecnym roku 

kalendarzowym nawiedziło nas kilka zjawisk atmosferycznych niesprzyjających rolnikom 

i należałoby wziąć po uwagę interes i dobro naszych rolników-przedsiębiorców. Pan 

przewodniczący Z. Kociołek zaproponował, żeby takie sprawy poruszać w wolnych wnioskach. 

Przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. Pan radny P. Jacyk 

wstrzymał się.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,69% 
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Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2021 

rok. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylakowi, który przedstawił 

projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2021 rok. 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 



6 

 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 

Lubaczowskim o partnerstwie w realizacji przedsięwzięcia pn. "Przebudowa drogi powiatowej 

nr 1677R Szczutków - Wielkie Oczy - Granica Państwa w km 11+608 - 13+207". 

 

Przewodniczący rady gminy Z. Kociołek przekazał głos Panu wójtowi A. Hawrylakowi, który 

przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 

Lubaczowskim o partnerstwie w realizacji przedsięwzięcia pn. "Przebudowa drogi powiatowej 

nr 1677R Szczutków - Wielkie Oczy - Granica Państwa w km 11+608 - 13+207". Pan radny R. 

Osowski zapytał czy w fazie projektowania tej drogi mamy możliwość ujęcia w projekcie zmianę 

organizacji ruchu na skrzyżowaniu od ul. Leśnej w kierunku kościoła. Następnie zabrał głos Pan 

P.  Jacyk pytając czy porozumienie będzie przestawione wysokiej radzie w oddzielnym piśmie czy 

oddzielnym projekcie uchwały, ponieważ dzisiaj nie jest nam znana treść porozumienia. Pan wójt 

A. Hawrylak odpowiedział, że treść ma być taka jak dotychczas to bywało, że będzie składał 

na dofinansowanie 60 %, a następnie po stronie powiatu wkład własny wynosi 20% i po stronie 

Gminy Wielkie Oczy 20%. Całość postępowania będzie prowadził Powiat Lubaczowski. Pan radny 

W. Kuterbach zapytał czy my będziemy mieli jakikolwiek wpływ na to jak będzie przebiegała 

ta inwestycja i ewentualnie na końcowy odbiór, czy to się nie zakończy tak jak już ta słynna droga 

w Łukawcu, która od momentu oddania jest już kilka razy remontowana i cały czas trzeba się o to 

upominać i cały czas słyszymy, że to nie po naszej stronie, my nic nie możemy zrobić. Czy 

możemy się zabezpieczyć przez tym, żeby takich sytuacji już nie było. Pan wójt zapytał w jaki 

sposób miałoby być to zrobione, jeżeli wykonanie byłoby po naszej stronie no to mamy całkowity 

wpływ, a jeżeli po stronie powiatu to oni mają większy wpływ, dlatego proszę o propozycje jak 

miałoby to być zrobione. Pan radny W. Kuterbach odpowiedział, że może w ramach tej umowy 

jakoś żebyśmy ten wpływ mieli. Pan wójt odniósł się do wypowiedzi Pana radnego W. Kuterbacha 

mówiąc, że my na etapie projektu mamy tą przewagę, że możemy drogę zaprojektować tak jak 

nam odpowiada. Możemy mieć wpływ na wykonanie drogi, jeżeli będziemy sami w stu 

procentach ją finansować. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 
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Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

Wiesław Kuterbach 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 

3 lat. 

 

Przewodniczący Pan Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylakowi, który przestawił 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 

3 lat. Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Jestem za było 13 radnych. Uchwała wchodzi 

w życie.  

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 

3 lat. 

 

Przewodniczący Pan Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylakowi, który przedstawił 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 

3 lat. Pan radny P. Jacyk zauważył, żeby było zachowana możliwość oddziaływania na własność, 
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to znaczy w momencie kiedy dzierżawca wejdzie w posiadanie umowy dzierżawy żeby dalej była 

kontynuowana działalność spółki poprzez składania wniosków i dotacje. Więcej pytań nie było. 

Za podjęciem uchwały byli wszyscy radni. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków, w tym organizacyjnych i trybu wspierania 

rozwoju sportu na obszarze Gminy Wielkie Oczy. 

 

Przewodniczący rady Pan Z. Kociołek przekazał głos Panu K. Bołotiuchowi, który przedstawił 

projekt uchwały w sprawie określenia warunków, w tym organizacyjnych i trybu wspierania 

rozwoju sportu na obszarze Gminy Wielkie Oczy. Pytań nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 
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Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

12. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji aglomeracji Wielkie Oczy. 

 

Przewodniczący Pan Z. Kociołek przekazał głos Panu wójtowi A. Hawrylakowi, który przestawił 

projekt uchwały w sprawie likwidacji aglomeracji Wielkie Oczy. Pytań nie było. Uchwała wchodzi 

w życie jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad sprawiania pogrzebu oraz zwrotu kosztów 

pogrzebu realizowanego przez Gminę Wielkie Oczy. 

 

Przewodniczący rady Pan Z. Kociołek oddał głos kierownikowi Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej Pani G. Senyk, która przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia zasad 

sprawiania pogrzebu oraz zwrotu kosztów pogrzebu realizowanego przez Gminę Wielkie Oczy. 

Pytań nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji Projektu pn.: 

"Modernizacja infrastruktury sportowej służącej klubom sportowym poprzez przebudowę 

boiska sportowego w Łukawcu" oraz w sprawie zabezpieczenia środków niezbędnych na 

realizację Projektu w przypadku jego umieszczenia na liście rankingowej i otrzymania decyzji 

o przyznaniu dofinansowanie ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej w ramach 

programu "Sportowa Polska – Program rozwoju lokalnej infrastruktury sportowej". 

 

Przewodniczący rady Pan Z. Kociołek przekazał głos Panu wójtowi A. Hawrylakowi, który 

przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji Projektu 

pn.: "Modernizacja infrastruktury sportowej służącej klubom sportowym poprzez przebudowę 

boiska sportowego w Łukawcu" oraz w sprawie zabezpieczenia środków niezbędnych na 

realizację Projektu w przypadku jego umieszczenia na liście rankingowej i otrzymania decyzji 

o przyznaniu dofinansowanie ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej w ramach 

programu "Sportowa Polska – Program rozwoju lokalnej infrastruktury sportowej". Pan radny 

R. Osowski informuje społeczeństwo, że mamy na ten projekt w budżecie na rok 2020 

zarezerwowane 50 tys. złotych, społeczeństwo z Łukawca przeznaczyło na ten cel z funduszu 

sołeckiego na 2021 rok 35 tys. złotych, razem jest uskładane 85 tys. i zostanie nam 125 tys. do 

dołożenia jako gmina do tego projektu. Więcej pytań nie było. Uchwała wchodzi w życie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

15. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności między sesjami. 

 

Przewodniczący Pan Z. Kociołek przekazał głos wójtowi gminy Panu A. Hawrylakowi, który 

poinformował, że wydał szesnaście zarządzeń, które są dostępne w Urzędzie Gminy w Wielkich 

Oczach oraz zostały opublikowane w BIP urzędu gminy. Następnie Pan wójt przedstawił 

informację z działalności między sesjami: 

-W związku z możliwością otrzymania dofinansowania z rządowego programu zostały złożone 

dwa wnioski o dofinansowanie, pierwszy z nich na remont Ośrodka Zdrowia w Łukawcu, kwota 

wnioskowanych środków to 650 tys. złotych, drugi wniosek został złożony na budowę PSZOK-u w 

Łukawcu na wartość 700 tys. złotych.  

-Uczestniczyłem w posiedzeniu zarządu ZOZ Lubaczów, gdzie zatwierdzaliśmy sprawozdania 

półroczne działalności Zakładu Opieki Zdrowotnej w Lubaczowie.  

-Uczestniczyłem z Zgromadzeniu Podkarpackiego Stowarzyszenia Samorządów Terytorialnych w 

Boguchwale.  

-Została przygotowana dokumentacja oraz został wyłoniony wykonawca na wykonanie dróg na 

ulicy Leśnej oraz w Skolinie.  

-Został wykonany staw rekreacyjny.  

-Został odebrany ostatni etap prac przy cmentarzu wojennym w Łukawcu.  

-Został odebrany kolejny etap remontu cerkwi w Wielkich Oczach.  

-Uczestniczyłem w posiedzeniach komisji rewizyjnej, finansów i oświaty.  

-Został wyłoniony wykonawca oświetlenia boiska w Wielkich Oczach.  

-Zakończyły się prace pierwszego etapu wodociągów w Wielkich Oczach. 

Pan wójt A. Hawrylak podziękował Panu radnemu R. Osowskiemu, ponieważ dzięki niemu udało 

się znaleźć braki w dokumentacji przy przetargu na drogi. Pan wójt dodał również, że Pan radny 

R. Osowski zorganizował spotkanie nt. sieci światłowodowej, która jest robiona w naszej gminie.   

Pan wójt A. Hawrylak zaapelował aby dokumentować i zgłaszać szkody wyrządzone przez 

Geofizykę Toruń jeżeli dotyczą one dróg gminnych oraz żeby zgłaszać niedziałające oświetlenie 

uliczne w trosce o bezpieczeństwo. Pan wójt A. Hawrylak oświadczył w nawiązaniu do 
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wystąpienia na ostatniej sesji właściciela firmy „Sergios”, że przetarg na przewóz dzieci został 

przeprowadzony zgodnie z obowiązującym prawem. 

 

16. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Sołtys Łukawca Pan S. Mokrzycki zauważył, że Geofizyka Toruń wjechała ludziom na pola i łąki 

ciężkimi samochodami bardzo uszkadzając teren. Dodał również, że ludzie nie wiedząc gdzie to 

zgłosić, często sami naprawiają szkody. Pan sołtys zaapelował by przypilnować Geofizykę Toruń 

i zmusić ich do wzięcia odpowiedzialności za wyrządzone szkody. Pan sołtys poruszył również 

sprawę oświetlenia ulicznego, przypominając, że w sołectwie Łukawiec są mieszkańcy, którzy od 

30-40 lat żyją w miejscach, gdzie takiego oświetlenia nie ma, a świat kończy się o 17 godzinie. Pan 

sołtys zauważył także, że przydałoby się naprawić parkan przy cerkwi w Łukawcu, który jest 

w bardzo złym stanie. Następnie głos zabrał radny Pan R. Osowski, który zwrócił uwagę 

przewodniczącemu rady, za zwracanie uwagi i ponaglanie radnych, kiedy Ci poruszają sprawy 

bardzo ważne i pouczające, nawiązując do wcześniejszej dyskusji odnośnie drogi powiatowej na 

odcinku Szczutków-Łukawiec, gdzie droga po niecałych dwóch latach użytkowania jest pocięta 

w co najmniej w dwudziestu miejscach, a gmina będzie kredyt na tą drogę spłacać jeszcze przez 

20 lat. Pan radny wyjaśnił, że porusza ten temat by w przyszłości nasza gmina miała wpływ na 

projekt oraz wykonanie drogi. Kolejną sprawą poruszoną przez Pana radnego R. Osowskiego był 

przetarg na wywóz odpadów komunalnych, pan radny zauważył, że cena oleju napędowego 

w porównaniu do zeszłego roku spadła o 25% i tym samym opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi powinny być niższe, gdyż firma w zeszłym roku uzasadniała wysoką stawkę wywozu 

odpadów wysoką ceną oleju napędowego. Pan przewodniczący Z. Kociołek odnosząc się do słów 

Pana radnego Osowskiego wyjaśnił, że zwrócił radnym uwagę ponieważ rozmowa nie dotyczyła 

już tematu, w którym radni mieli podjąć głosowanie. Pan R. Osowski powiedział, że było to 

ważne. Pan przewodniczący Z. Kociołek odparł, że nie twierdzi, że było to nieważne, jednakże 

warto byłoby takie kwestie poruszać na komisjach. Głos zabrał Pan radny P. Jacyk, który 

przypomniał, ze na ostatniej sesji zapytał czy zostały złożone wnioski o termoizolację z działania 

331, nie dostał odpowiedzi, więc ponagla pytanie. Druga sprawa czy we wniosku z funduszu 

inicjatyw lokalnych zostały złożone konkretne inwestycje lub cel tych pieniędzy. Kolejna sprawa 

ostatnio skończył się nabór na wnioski z Funduszu Dróg Samorządowych czy gmina złożyła jakiś 

wniosek na remonty dróg z tego działania. Następną sprawą jest przepust w przysiółku Romanki, 

jest tam dość duży rów melioracyjny i trzeba byłoby go zabezpieczyć barierkami, żeby nie 

spowodował kataklizmu. Kolejna sprawa by zwracać uwagę na cieki wodne typu urządzenia 

melioracyjne i zgłaszać tego typu dewastacje. Ostatnią kwestią jest apel do Pana wójta 

o rozmowy ze starostą w sprawie budowy odcinka chodnika koło Pana Demczaka. Pan wójt 

A. Hawrylak wyjaśnił, że jeżeli chodzi o wniosek z działania 331, to nie było to dofinansowanie 

tylko pożyczka, pożyczka natomiast nie jest satysfakcjonującym rozwiązaniem dla gminy i z tego 

powodu wnioski nie były składane. Na pytanie odnośnie dofinansowania odpowiedziała Pani 

skarbnik E. Słotwińska wyjaśniając, że jeśli chodzi o tą kwotę 500 000 tys. zł, którą otrzymaliśmy 

dwa miesiące temu z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, to były pieniądze przeznaczone 

w trzeciej tarczy dla samorządów celem przełożenia tych pieniędzy na nasze inwestycje gminne 

bez wskazania jaka to jest inwestycja. Z góry zostały obliczone te kwoty na zasadzie algorytmu 

bazując na pierwszym kwartale naszego każdego budżetu, bo to każda gmina w Polsce otrzymała 

takie środki. Naszej gminie przypadło 500 000 tys. zł. Pan wójt odpowiedział, że jeżeli chodzi 

o wnioski z Funduszu Dróg Samorządowych, to gmina złożyła wniosek na drogę w Skolinie po raz 

drugi ponieważ we wcześniejszym naborze byliśmy dopiero na 27 miejscu na liście rezerwowej, 

w związku z tym były małe szanse na otrzymanie dofinansowania. Z czasem okazało się, że 
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otrzymaliśmy dofinansowanie z pierwszego naboru i w tej chwili ten wniosek już jest nieaktualny. 

Jeżeli chodzi o barierki Pan wójt oznajmił, że trzeba będzie porozmawiać, ponieważ w tej chwili 

nie ma informacji jak miałoby to wyglądać. Pan wójt A. Hawrylak wyjaśnił, że jeżeli chodzi 

o budowę chodnika przy tej drodze powiatowej, to już dwukrotnie było wysyłane pismo do 

starostwa w sprawie remontu dróg powiatowych, natomiast jakie plany ma starostwo tego nie 

wiemy, jednak mamy nadzieję, że wszystkie nasze wniosku zostaną uwzględnione. Pan 

przewodniczący Z. Kociołek przekazał głos mieszkance miejscowości Kobylnica Ruska Pani 

Maciejska, która poinformowała zgromadzonych, że w dniu 9 września 2020 roku złożyła petycję 

o zmianę uchwały Rady Gminy dotyczącą dzierżawy gruntów gminy z dotychczasowym 

dzierżawcą. Pani Maciejska oświadczyła, że postuluje o odstąpienie od trybu przetargowego 

dzierżawy gruntów z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie umowy dzierżawy na zasadach 

bezprzetargowych. Pani Maciejska zapytała Pana przewodniczącego Z. Kociołka jakie były cele 

i co gmina chciała osiągnąć zmieniając tą uchwałę, która obowiązywała wcześniej. Pan 

przewodniczący Z. Kociołek odpowiedział, że zostało to zmienione by dać każdemu możliwość 

wydzierżawienia gruntów gminnych. Pan wójt A. Hawrylak zauważył, że nikomu się nie ogranicza 

wzięcia udziału w przetargu i obecny dzierżawca może również stanąć do przetargu i licytować się 

o daną działkę oraz że przetarg pozwoli na określenie ceny rynkowej, ponieważ ziemia jest warta 

tyle ile ktoś za nią da. Głos zabrał również sołtys miejscowości Kobylnica Ruska Pan Mieczysław 

Junik zauważył, że było robione oświetlenie, które nie świeci ponieważ nie może świecić, gdyż 

słupy leżą w rowie. Kolejną sprawą poruszoną przez sołtysa był bardzo zły stan cmentarza 

wojennego, zauważył, że nie ma kto wykosić tam nawet trawy. Następną poruszoną sprawą było 

dzierżawienie działek gminnych, które później są zaniedbane, a dzierżawcy nie interesują się tymi 

działkami. Sołtys zauważył, że jest nowym sołtysem i nie ma pojęcia o tym kto dzieli fundusz 

sołecki i jak to się odbywa. Pan wójt odpowiedział, że oświetlenie było planowane do wykonania, 

jednak mieszkaniec, a zarazem właściciel działki nie zgodził się na postawienie słupa, więc 

inwestycja została przerwana, natomiast odnośnie cmentarza nie została do nas zgłoszona taka 

potrzeba. Pan wójt zauważył, że jeżeli Pan sołtys nie wie jak sprawować swoją funkcję Panowie 

sołtysi na pewno Panu pomogą, ja również zapraszam do siebie powiem Panu co należy do Pana 

obowiązków. Pan radny Jacyk odczytał fragmenty statusu sołectwa w naszej gminie by dać 

sołtysowi M. Junikowi wskazówki. Rozpoczęła się dyskusja. 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

17. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Wielkie Oczy zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 

13:35. 

 

 

 

 

 
Protokołowała: 

Małgorzata Horbacz 


